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PROTOKÓŁ  

z  XIII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 09 grudnia 2019 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1005, zamknięcie – godz. 1055. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 15 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. 

 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brąszewice 
na lata 2020 – 2030. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2020 rok. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad XIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XIII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag podał pod głosowanie proponowany porządek 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego 

porządku obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

Ad. 3  

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 25 listopada 

2019 r. do 6 grudnia 2019 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 4  Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

Radny Antoni Sowizdrzał zgłosił problemy z oświetleniem w m. Żuraw. 

Radny Jan Świątek zgłosił dziury w drodze oraz brak tablicy z nazwą miejscowości w m. Kosatka. 

Radny Łukasz Dąbek zgłosił niedziałającą lampę przy przystanku na ul. Sieradzkiej, zły stan pobocza na 

ul. Górnej oraz nieprawidłowy znak drogowy na ul. Górnej. 

Radna Zdzisława Komenda zgłosiła niedziałającą lampę w m. Chajew. 
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Radna Justyna Brąś zgłosiła zły stan drogi i pobocza na ul. Zabrodzie oraz potrzebę uzupełnienia 

ubytków na ul. Leśnej. 

Radny Adam Laskowski podziękował za naprawę drogi w m. Żarnów i Lisy oraz zgłosił potrzebę 

równania drogi Czartoria – Chajew. 

Na sesję przybył Radny Bartłomiej Kuś (10:20). 

Radny Józef Toruński zgłosił potrzebę równania drogi w m. Trzcinka. 

Radna Grażyna Dobruchowska zgłosiła zły stan poboczy przy drodze powiatowej Czartoria – Godynice. 

Wójt Gminy udzielił informacji na zgłoszone przez Radnych wnioski i zapytania. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2020 – 2030. 

Przewodniczący Rady Gminy ze względu na brak uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XIII/70/2019 z dnia 9 

grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brąszewice na lata 

2020 – 2030. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach (10:25). 

Na sesję przybyła Skarbnik Gminy Krzesisława Kamińska. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 

2020 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Antoni Sowizdrzał przedstawił protokół z posiedzenia 

Komisji Budżetu i Inwestycji z dnia 25 listopada 2019 r. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Antoni Sowizdrzał przedstawił protokół z posiedzenia 

Komisji Budżetu i Inwestycji z Przewodniczącymi pozostałych Komisji RG z dnia 29 listopada 2019 r. 

Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii dotyczącej projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Brąszewice. Pozytywna 

opinia o projekcie. 

Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Brąszewice na 2020 rok. Pozytywna opinia o projekcie. 

Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Brąszewice. Pozytywna opinia o projekcie. 

Przewodniczący Rady Gminy ze względu na brak uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XIII/71/2019 z dnia 9 

grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2020 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7 Sprawy różne. 

Radny Antoni Sowizdrzał zapytał o dotację na przebudowę budynku na Urząd Gminy. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi oraz podziękował za uchwalenie budżetu na 2020 r. 

Wójt Gminy przekazał, że przed sesją otrzymał informację o złych wynikach badań wody dostarczanej z 

SUW w Brąszewicach. Dodał, że natychmiast zostały poczynione działania zmierzające do poprawy 

jakości wody. 



Strona 3 z 3 
 

Radny Jan Świątek zgłosił potrzebę wycięcia gałęzi przy drodze w m. Kosatka. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XIII sesji Rady Gminy o godzinie 1055.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 

 

Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


